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Vedrørende betydningen af politisk udpegede bestyrelsesmedlemmer på UiU

Jeg har været medlem af bestyrelsen på UiU i denne valgperiode. Jeg er udpeget af 
Borgerrepræsentationen, vi er for nuværende 2 politisk udpegede medlemmer af 
bestyrelsen.Bestyrelsen består i øvrigt af repræsentanter for elever, personale, forældre og 
LEV. 

Personligt finder jeg det overordentligt interessant at få indsigt i dagligdagens udfordringer og 
successer på et så helt særligt ungdomsuddannelsessted som UiU.
Bestyrelsen mødes 4 gange årligt, så arbejdsbyrden er overskuelig. Det at vi har så forskellige 
udgangspunkter/baggrunde i bestyrelsen er i sig selv en kvalitet i arbejdet. 

Jeg finder det vigtigt, at der er politisk engagement og politisk kommunikationskanal. Et så 
specielt ungdomsuddannelsessted drukner nemt i mængden. Samtidig er det bidende 
nødvendigt at følge med i arbejdet med de helt særlige målgrupper. Politisk udpegede 
bestyrelsesmedlemmer er med til at sikre dette opmærksomheden.
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